
Referat styremøtet 2/9-2024 

Saker: 
Økonomi 

 ok økonomi, god sommer med mye aktivitet og utleie av stabo. Bra øymester 

Evaluering av sommerens tokt, +\~, økonomi 

      -bra økonomisk, lite med 2 ledere på full strabo med stifinnere. styret går inn for 1-5, 
dvs 1 leder på hver femte i stifinneralder, med unntak av alder og hvor turen går. Rovere 
kan bli med som 3 mann. 

Strabo, plan fram, på land, status. 

      -terje hører med endresen på andøya, når pris her foreligger , taes beslutning om 
hvor den skal opp. Bytting av kraner og evt gjennomføringer, ellers kjører strabo skipperne 
på med forefallende arbeid uten store kostnader. 

Båter, når på land. 

      -når grøfter er tettet, ikke før start oktober. 

Status maxier/lambo 

      -Lambo ok, fungert bra, luke tettes av rovere som også tar kontakt med Bjarte ang 
seiltrekk til storseil7 Lazybag 

      -maxi- tommy får priser på nye motorer, tre stk, utenbords og innenbords. 

Lederstatus 

      -småspeider- 6 tot, jobber med flere kvinnelige. 

      -stifinnere- god gjeng med ledere(ca10) 

      -vandrere- litt få 3stk, stifinnerne drøfter om mulig noen/2 går opp. 

Leder treff Ila høst 

      - Må gjennomføres, dato ikke satt, men ila et par tre uker- Bård kaller inn og legger 
en plan sammen med Karsten 

Politiattest ref krets v Bjørnar. 

      -politiattest i fokus, enhetsledere må nevne dette til sine, opplyses også om på leder 
møtet. 

Medlemskap av ledere? 

      -styret positive til å melde inn alle fra stifinner lederne og opp.  



Utv graving, rør, omlegging av strøm. 

      -settes igang, ca 100k ink mva 

Garasjebygging.  

      -styret positive til igangsetting i høst, matriell skal handles på byggmakker via 
speiderens konto og refereres til tilbud mottatt tidligere, Karsten og Roger tar opp kontakten 
med Robert. Handles kun til ferdig utvendig i denne omgangen. 

DU-status 

      -ok drift og aktivitet, kjenner på det er noe vanskelig å trekke folk somme tider. 

      - Øymester satt til 17 aug neste år, Karsten medbringer kirken om dato på 
speidergudstjenesten. 

Oves gård-utnevne komite 

      - Jostein, sebastian, karsten bjørnar, andreas, bjørnar, tommy bjarte, live og emme 
Høstlotteri 

      -Gevinster, Andreas legger ut på spond ang gevinster 

      -Lennart poster på flekkerøy vel siden når lotteriet nermer seg 

Diverse 

      -vi melder oss til julemarked 30/11, og stiller der som vanlig. 

      - bård redigerer styre maillisten slik at alle som er med får mail. 

      -strabo til arendalsuka- positive om ikke strabo er på tokt, roger tar videre til 
intressente 

      -st hans, ikke leie ut til sør cup og arrangere st hans, ble diskutert, må avgjøres før 
utleie blir godkjent ift Fløy. 

 
Neste styremøte-21 okt kl 1900 

Referent: Karsten Baldersheim Nilsen 


